
 
 

Protokoll styremøte Våg Fotballklubb 

Sted: Klubbhuset Karuss 

Møte nr. 8-2024 

Dato: 22.10.2024 

Kl.: 19:30 

 

Til stede: 

Helene Heggheim (HH), Vidar Borgen (VB), Christine Helland Berhus (CHB), Marius Linge (ML), Geir 

Åge Nomeland (GÅN), Joachim Nygaard (JN). 

Forfall: Even Øgrey Brandsdal (EØB), 

 

I tillegg møtte daglig leder Kathrine Stava (KS) under hele møtet, og Joachim Eriksen og Håvard 

Karlsen i starten av møtet for å presentere A-lagssatsing 2025.  

 

 

Agenda: 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 

Protokoll fra møte 19. september godkjent. 

 

2. Topping av lag i Våg FK 

Vi har noen utfordringer i forbindelse med at enkelte trenere på aldersbestemte lag i Våg praktiserer 

topping av lag, noe vi ikke skal ha i Våg, iht. sportsplanen. 

Sportslig leder redegjorde for situasjonen i Våg, og informerer om at det tas jevnlig tak i de 

utfordringene som kommer. Videre blir det da en utfordring at trenerne det gjelder gir seg som trenere 

når de blir konfrontert.  

Det skal fortsatt være nulltoleranse for topping av lag i Våg på aldersbestemte nivåer. JE ble bedt om å 

klargjøre alternative trenerløsninger i de tilfellene trenere ikke ønsker å rette seg etter Vågs 

retningslinjer.  

 
3. Status fra daglig leder 

- Bygging av midlertidig kunstgressbane. 
o Forslaget utgår, det blir for kostbart for en midlertidig løsning som heller ikke blir bra nok 

for eldre lag 
- Status akademi ved JE 

o God start, 80 barn er med, noe som er maks pr dags dato. 
o 22 jenter, 58 gutter. 
o Forsøker å få til innendørs akademi gjennom vinteren (desember – mars) 

- Status IFO 
o Fungerer fint, ikke stor økning. 
o Utvidet til også å inkludere femte klasse. 
o Får gode tilbakemeldinger fra foreldre. 
o Ny IFO-leder fungerer bra.  

- Ambassadørsamling 
o Vi ønsker å gjennomføre en samling med ambassadørene våre i år, lignende som i fjor. 
o Forslag tirsdag 19. november, sjekk om EØB kan først.  
o Invitasjoner bør ut i løpet av denne uken.  
o Ambassadørene inviteres med kalenderinvitasjoner. 



- Julegaver til ambassadører 
o I stedet for julegave til ambassadørene i år, så ønsker vi å gi noe tilbake til Vågsbygd på 

vegne av ambassadørene våre. 
o Kathrine og Christine avtaler konkret formål  
o Samtidig ønsker vi å gi et Våg-bilde med takk for støtten til ambassadørene. 

- Julebord administrasjon/styret 
o Torsdag 5. desember ble satt som dato. 
o Kathrine finner et passende sted. 

 
4. Ny utstyrsavtale med hummel 

Foreløpig ikke valgt distributør/forhandler. 
Det jobbes med å velge kolleksjon og drakt.  
Frist for avklaring med hvilke sponsorer som skal på er 1. desember.  
Styret ønsker til neste styremøte å få en oversikt over forventede kostnader i 2025 i forbindelse med 
bytte av utstyrsleverandør. 
 

5. Hall – siste status 
Det jobbes fortsatt med å finne bidragsytere til finansieringen, samt å avklare hvor og hvor stor. Det er 
mange hensyn å ta før man kan komme seg noe videre.   

 
6. Regnskap pr oktober 2024 

Regnskapet pr oktober ble gjennomgått. 
- Inntektene pr oktober er på 6,2 millioner, omtrent på budsjett. Vi har også gjenstående inntekter 

siste to måneder vi vet kommer i form av støtte fra det offentlige, blant annet momskompensa-
sjon, samt inntekter fra IFO og Akademi vil tilkomme. 

- Varekostnader, lønnskostnader og andre driftskostnader er omtrent på budsjett pr oktober. 
- Lønnskostnadene vil gå noe over budsjett når året er omme. Dette er imidlertid dekket inn av di-

verse midler som skal dekke inn direkte kostnader til blant annet samfunnskontakt. Støtten fra 
Dam-stiftelsen betinget blant annet ansettelse av en samfunnskontakt. 

- Likviditetssituasjonen er stabil, vi har midler på driftskonto, og vi har midler på sparekonto, totalt 
2,5 millioner. 

- Ellers ingen skumle forpliktelser eller balanseposter. 
 

7. Budsjett A-lag 2025 
Håvard Karlsen og Joachim Eriksen deltok i starten av møtet og presenterte planene for A-laget, og et 
budsjett ved et eventuelt opprykk.  
Ved et opprykk til tredje divisjon, og ønske om å etablere seg i divisjonen, er et forsiktig kostnadsan-
slag fra JE og HK kr 900.000 ekstra i budsjett til Herrelaget. Ekstrakostnader er i forbindelse med på-
meldingskostnader, reise til bortekamp (lengre avstander), godtgjørelse til spillere, noe mer godtgjø-
relse til støtteapparat, samt noe ekstra utstyr. 
Det ble også påpekt at et eventuelt opprykk vil gi ekstrainntekter, blant annet som følge av inntekter i 
forbindelse med kamper, potensielt større sponsoravtaler, ekstratilskudd fra NFF, medieinntekter (Di-
rektesport), og på sikt salg av spillere. 
 
Saken ble diskutert i styret, uten å endelig konkludere, men samtidig ønsker vi å fortsette satsingen på 
A-laget som vi har startet.  
 
Samtidig ønsker vi først å høre noe mer av planene for Kvinnelaget for 2025, og ønsker å invitere tre-
ner fra Kvinnelaget til neste styremøte.  
 
 


